
Pritožbe na točkovanje, izvršeno v l.1973
Na zadnji seji Odbora za go-

spodarjenje pri Samoupravru
stanovanjski škupnosti Ljublja-
na Center je bila imenovana
komisija za reševanje pritožb
na točkovanje, izvršeno v letu
1973. Ta komisija bo pričela s
svojim delom že ta mesec in
ga bo predvidoma dokončala
do konca prlhodnjega meseca.

Vsi nosilci stanovanjske pra-
vice odnosno hišni sveti bodo
po končanem delu komisije pi-
smeno obveščeni o sklepu ko-
misije. Tam, kjer bo smatrala
komisija za potrebno bo izvr-
6en tudi kotmisijski ogled.

Nekateri nosilci stanovanj-
ske pravice pa tudd nekateri
HS so se obračali na našo
skupnost y zvezi s tabelo za
ugatavljanje vrednosti stano-
vanj, za katero smo obljubili,
da bo objavljena v »Dogovo-
rih«. Omenjeno tabelo sino
skupno s pojasnili natisnili v
»DOGOVOBIH«, kjer pa niso
bill objavljeni, temveč smo jdh
kot samostojno gradivo po&re-
dovali v vseh osem krajevnih
skupnosti v naši občini s proš-
njo, da to gradivo posredujejo
v vse stanovanjske hiše, kjer
deluje hišna samouprava, pa
tudi v tiste hiže, kjer HS še ni.

Krepitev samouprave
v hišah

V mesecu septembru smo
posredovali v tajništva krajev-
nih skupnosti gradivo za po-
moč hišnim svetora z name-
nom poglabljanja samouprave
v tistih hišah, kjer hišni sveti
že delujejo in tam, kjer hišna
samouprave še ni, kot pripo-
moček za uvod v samoupravno
delovanje stanovalcev. To gra-
divo naj bi obravnavali Zbori
stanovalcev v krajevni skupno-
sti, kakor tudi zbori stanoval-

cev v hiSah in njihovi Jzvršddnd
organd hišnd sveti.

Torej pozor, gradivo vam je
na razpolago v vaši krajevni
skupnosti, pa tudi pri nas ga
imamo še v zadostnem števiiu
za vse zainteresirane.

Posebej velja opo!2oriti na
program potreb investicijskih
del za leto 1977, ki je tudi ob-
javljen v navedenem gradivu,
da posamezne hiše zaradi ne-
vednosti ali iz katerega dru-
gega varoka ne bi prepozno
planirale svoje potrebe.

Anketa HS in register
podpisnikov

Da bi odpravUd slabosti pri
upravljanju s stanovanjskdm
fondom iz pret^dega leta, se
je naš odbor za gospodarjenje
odločil, da z registriranjem
podpisnikov hišnih svetov od-
pravi nepotrebno pot pošilja-
nja radunov tekočega vzdrževa-
nja, investicdjskega vzdrževanja
HS In obratovanja s sektorja
za vzdrževanje pri Staninvestu
do hišnega sveta in nazaj, po-
leg tega pa bi tudi dosegli ob-
vezni 15-dnevni aakonski rok
plačevanja računov. Tako bo
že s podpisom računa, ki ga bo
HS dobil direktno od izvajalca,
registrirani podpisnik HS kot
odredbodajalec dai nalog fi-
nančni službi pri Staninvestu,
da tak račun takoj izplača, se-
veda v kolikor Ima HS razpo-
ložljiva sredstva na svojem ra-
čunu.

Vse navedeno velja za tiste
HS, kl imajo svoja sredstva na
žiro računu hišnih svetov pri
naši skupnosti. Tisti HS, kd pa
imajo svoj žiro račnn pa vrše
ta finan&ia dela samostojno.

Ne glede na to ali HS poslu-
je preko skupnega žiro raču-
na hišnih svetov pri naši skup-

nosta ali pa ima svoj žiro ra-
čun in posluje samostojno, po-
zivamo vse hišne svete, da po-
slano anketo odnosno register
izpolnijo in jo vrnejo, tako da
bomo imeli končno pravo evi-
denco delavndh HS, kar bo slu-
žilo kot pornoč prl informira-
nju, kakor tudi pri finančnem

poslovanju, saj to v preteklem
obdobju ni bilo najbolj zado-
voljivo.

Današnjl prispevek je v glav-
nem pozivanje hišnim svetom,
kar naj ne bi bil naš namen,
toda samo dobro samoupravno
organizirani bomo kos vsem
težavam, ki jih borno skupno

lažje odpravili, kakor pa vsak
posameznik ssase.

V prihodnjem prispevku vas
bomo seznanili z* realiziranim
programora investicijskega
vzdrževanja in težavami v zveai
s tem v letošnjem letu in še
z nekaterimi aktualndmi zade-
vami. Staš Olup


